



MØTEPROTOKOLL

Læringsmiljøutvalget

Dato: 25.04.2018 kl. 12:15
Sted: Kollegierommet
Arkivsak: 14/00042

Tilstede: Therese Sverdrup, Thomas Alexander Molumby, Ina Tobiassen, Kasper Lie Asdal, Ingelin Uthaug, Inger Dagestad, Jorun Gunnerud, Linda Orvedal, Sigbjørn Råsberg, Rønnaug Tveit

**Møtende
varamedlemmer:**

Forfall:

Andre: Astrid Foldal, Seksjonsleder internasjonal seksjon. Sak 14/18.

Protokollfører: Brigt Ove Vaage, Seksjon for utdanningskvalitet

SAKSKART			Side
Vedtakssaker			
13/18	18/00114-3	Godkjenning av møteprotokoll 07.03.2018 og saksliste 25.04.2018	2
14/18	18/00143-7	Mentorordning for internasjonale gradsstudenter	3
15/18	14/00488-20	Utkast til handlingsplan for studenter med funksjonsnedsettelse	4
16/18	18/00269-4	Rutiner og arbeidsplan for kurstilbudet fra Sammen	5

17/18	17/00817-3	Møtedato for høsten 2018	6
18/18	18/00875-1	Eventuelt LMU	7
Orienteringssaker			
4/18	18/00144-3	LMU leder informerer 25.04.18	8

Bergen, 25.04.2018

13/18 Godkjenning av møteprotokoll 07.03.2018 og saksliste 25.04.2018

Behandlet av	Møtedato	Saknr
1 Læringsmiljøutvalget	25.04.2018	13/18

Vedtak

Møteprotokoll 07.03.18 og saksliste 25.04.18 er godkjent med en endring, i sak 10/18, møtebehandling, setning 2: «Gruppen har gjennomført en fysisk test med rullestol» endret til «Gruppen har planer om å gjennomføre en fysisk test med rullestol»

[Lagre] [Lagre endelig vedtak]

14/18 Mentorordning for internasjonale gradsstudenter

Behandlet av	Møtedato	Saknr
1 Læringsmiljøutvalget	25.04.2018	14/18

Møtebehandling

Astrid Foldal var invitert av LMU for å forklare bakgrunnen for poengsystemet.

Det kom fram i samtaler med studentene at NHHS og prosjektansvarlig ikke kan ta på seg å gjennomføre dette tiltaket. Det ble derimot pekt på MEBA som en aktuell kandidat. MEBA har alt rekruttert 40 studenter som mentor for nye internasjonale gradsstudenter.

Det kom opp et spørsmål om det var nødvendig med et poengsystem når det alt er en mentorordning som ser ut til å fungere. Grunnlaget for å opprette et poengsystem var for å sikre en struktur som er bærekraftig over tid. Dette grunnlaget kan en ikke se er endret selv om en har sikret en god tilgang på mentorer til høsten 2018. LMU ser at gjennom et samarbeid med MEBA kan en klare å få i gang en mentorordning. Studentrepresentantene formidlet under møtet kontakt med leder for MEBA Timofei Kovalev som var positiv til samarbeid. Studentrepresentantene vil presentere konseptet videre til MEBA.

Vedtak

LMU går inn for å opprette en mentorordning for internasjonale masterstudenter. Oppstart høsten 2018. Poengsystem blir behandlet av utdanningsutvalget.

[Lagre] [Lagre endelig vedtak]

15/18 Utkast til handlingsplan for studenter med funksjonsnedsettelse

Behandlet av	Møtedato	Saknr
1 Læringsmiljøutvalget	25.04.2018	15/18

Møtebehandling

Leder av arbeidsgruppen for handlingsplanen Inger Dagestad gikk gjennom planen punkt for punkt. Dagestad presiserte at delen om fysisk læringsmiljø er konsentrert om servicebygget. Det var mindre justeringer i handlingsplanen underveis som vil bli oppdatert i nytt utkast.

Det ble presisert under gjennomgangen at dette var en handlingsplan spesifikt rettet mot studenter med funksjonsnedsettelse og ikke som en generell universell handlingsplan. Det ble også presisert at bare nye tiltak skal inn i planen, ikke eksisterende rutiner. Med bakgrunn i spesifiseringene utarbeider gruppen en revidert handlingsplan til møtet i juni.

Det ble presentert motforestillinger mot spesifiseringene fra Kasper Lie Aasdal der det ble argumentert for at en tiltaksplan bør ha et utgangspunkt i alle studenter, ikke bare de som har en funksjonsnedsettelse.

Under «organisatorisk læringsmiljø ble det fremmet et behov fra studentrepresentantene for en «si fra kanal» som ikke bare er en varslingskanal, men en kanal som ligner mer på UiO/UiB sin trafikklyskanal. Under diskusjon rundt tema ble det også uttrykt et ønske om at LMU må etablere en intern kanal for å få oversikt over klager på NHH, denne kanalen mangler pr dags dato.

Kostnader ved handlingsplanen som ikke går inn under LMU sitt budsjett må dekkes av aktuell avdeling som har ansvaret for gjennomføring av tiltaket. Ved særskilt behov kan LMU søke om ekstra midler for gjennomføring.

Vedtak

Handlingsplanen for studenter med funksjonsnedsettelse utarbeides med endringer som kom frem i møtet og tas opp på nytt i LMU-møtet i juni for endelig vedtak.

[Lagre] [Lagre endelig vedtak]

16/18 Rutiner og arbeidsplan for kurstilbudet fra Sammen

Behandlet av	Møtedato	Saknr
1 Læringsmiljøutvalget	25.04.2018	16/18

Møtebehandling

Det var bred enighet i LMU at en må få på plass rutiner for oppgavene som kommer som en følge av Sammen kursene.

Vedtak

Arbeidsgruppe ble opprettet for utarbeiding av rutiner og planer for drift av Sammen kurs. I arbeidsgruppen: Brigt Ove Vaage, Ingelin Uthaug, Kasper Lie Aasdal, Rønnaug Tveit og en person fra kommunikasjonsavdelingen. Gruppen skal presentere en rutine/arbeidsplan til LMU møtet i juni.

[Lagre] [Lagre endelig vedtak]

17/18 Møtedato for høsten 2018

Behandlet av	Møtedato	Saknr
1 Læringsmiljøutvalget	25.04.2018	17/18

Vedtak

Møter høsten 2018:

- Onsdag 29. august, 12.15 – 14.00
- Onsdag 10. oktober, 12.15 – 14.00
- Onsdag 14. november, 12.15 – 14.00

[Lagre] [Lagre endelig vedtak]

18/18 Eventuelt LMU

Behandlet av	Møtedato	Saknr
1 Læringsmiljøutvalget	25.04.2018	18/18

Møtebehandling

Eventuelt sak 1: Møte i LMU Juni 2018?

Er det behov for et møte for LMU i juni med bakgrunn i at det er flere arbeidsgrupper i gang med arbeid for LMU?

Orientering sak 1: Kurs om selvmordsfare.

Jorun Gunnerud opplyser om at kurset i selvmordsfare i samarbeid med Bergen Kommune sannsynligvis er utsatt til våren 2019.

Vedtak

Eventuelt sak 1: Det blir satt opp et møte i juni.

[Lagre] [Lagre endelig vedtak]

Saknr	Arkivsak	Tittel
4/18	18/00144-3	LMU leder informerer 25.04.18 Orienteringer: 1: Podcast: kursing i nær framtid, plan for podcast arbeid etter kurs. 2: Kort orientering om nye tiltak i studiestarten og om forsøk på nytt konsept med faget inn i studiestarten. - LMU støtter det nye konseptet. - Det blir en diskusjon om studiemestringskurs i studiestarten, en konkluderer med at dette ikke er et behov i første uken, men kan komme på et senere tidspunkt. - I samtalen om endringer av infomøter kom det opp et behov for å diskutere «code of conduct» dokumentet/informasjonen i studiestarten og LMU opprettet en gruppe som skal se nærmere på dette. Gruppen består av: Ingelin Uthaug, Thomas Molby, Marius Hauahei og Therese Sverdrup. Ingelin Uthaug kaller inn til første møte. 3: Therese Sverdrup spør om det er behov for et flink nok arrangement våren 2018. Det blir ingen konklusjon i debatten og Therese Sverdrup vurderer om det er hensiktsmessig å gjennomføre arrangementet. 4: Av saker LMU bør få publisert i interne kanaler er: 1 Tiltaksplan for universelt læringsmiljø 2 Mentorordningen for nye internasjonale studenter. Det blir også vektlagt at programlederne for BØA, MØA og MRR bør få tilsendt innkallinger og protokoll.